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Obec Podveky 

Zastupitelstvo obce Podveky 

 

Zápis z 2. řádného zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

konaného dne 13. 12. 2022 od 19:00 hodin 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu v Podvekách 

Přítomni:    Jiří Beneš, Iveta Chábová, Karel Kmoch,  

Ing. Anna Sůvová, Josef Mejstřík, Eva Mottlová,  

Mgr. Marek Kulhánek, Rostislav Vizner 

Dále byli přítomni občané obce. 

Omluven:   1 (Ing. Antonín Vlasák) 

Zahájení:    19:00 

Ukončení:    21:15 

Zasedání usnášeníschopné: ano 

Zapisovatel:    Ing. Veronika Šourková 

Program:  

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z druhého 

řádného zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

2. Schválení programu 

3. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

4. Projednání zápisu z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Podveky z 20.10.2022 

5. Jmenování člena Kontrolního výboru 

6. Jmenování členů Finančního výboru 

7. Inventarizace zásob, hmotného a nehmotného dlouhodobého majetku k 31.12.2022. 

Určení hlavní komise 

8. Inventarizace zásob prodejny potravin k 31.12.2022. Určení dílčí komise 

9. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na projektovou dokumentaci ke skupinovému 

vodovodu Kácov-Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou 

10. Projednání návrhu rozpočtu na rok 2023 

11. Dotace ze Středočeského kraje 

12. Dodatek ke smlouvě č. 10199/2007 s FCC HP 

13. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o zápůjčce na stavbu skupinového vodovodu pro společnost 

VHS 

14. Strategický plán Obce Podveky 

15. Seznámení s přípravou voleb prezidenta ČR 
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16. Seznámení s návrhem rozpočtu Mikroregionu na rok 2023 a pověření starosty obce 

jednáním na schůzích Mikroregionu 

17. Diskuze 

18. Závěr 
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Zahájení zasedání 

Pan starosta Jiří Beneš přivítal přítomné zastupitele obce a občany. Oznámil, že zasedání 

bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Přítomno bylo 8 zastupitelů, omluvil se Ing. Antonín 

Vlasák z důvodu nemoci. Zastupitelstvo obce bylo tudíž usnášeníschopné. 

 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení 

z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

Starosta obce Jiří Beneš určil zapisovatelkou paní Ing. Veroniku Šourkovou. Ověřovateli 

zápisu určil pana Karla Kmocha a paní Ing. Annu Sůvovou.  

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí ověřovatele zápisu pana Karla Kmocha a Ing. 

Annu Sůvovou, zapisovatelku zápisu a usnesení Ing. Veroniku Šourkovou. 

 

2. Schválení programu 

Pan starosta Jiří Beneš seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou 

předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací o konání druhého řádného 

zasedání zastupitelstva Obce Podveky zveřejněnou 5.12.2022 na úřední i elektronické 

desce. 

Poté pan Jiří Beneš rezignoval na funkci starosty Obce Podveky. Toto rozhodnutí 

odůvodnil svým špatným zdravotním stavem a omluvil se všem, kteří jej volili. Omluvu 

směřoval i k bývalé paní starostce a účetní Obce Podveky. Zmínil, že si nedovedl 

představit, co funkce starosty obnáší. Požádal paní místostarostku Ivetu Chábovou, aby 

dále vedla zasedání ona. Iveta Chábová souhlasila a stala se předsedající. Pan zastupitel 

Vizner se pana Beneše zeptal, zda rezignuje i na funkci zastupitele a pan Beneš mu 

odvětil, že se rezignace na funkci zastupitele musí provést písemně a že během tohoto 

zasedání bude ještě hlasovat jako zastupitel. 

Paní místostarostka Chábová požádala o doplnění programu o tyto body: 

17) Udělení plné moci VIS Vodohospodářsko-inženýrské služby k zastupování ve věci 

Vodovodní přípojky – skupinový vodovod Kácov, Zbizuby, Podveky, Rataje n. S. 

18) Rozpočtové opatření číslo VII/2022 – dotace na volby do zastupitelstev obcí a senátu 

19) Rozpočtové opatření číslo VIII/2022 – narovnání rozpočtu ke konci roku 2022 

- Obecně závazná vyhláška č. 2 – za provoz systému shromažďování sběru přepravy, 

třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů pro osoby trvale žijící 
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- Obecně závazná vyhláška č. 2 – za provoz systému shromažďování sběru přepravy, 

třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů pro podnikatele 

 

Paní místostarostka Chábová se paní Mottlové zeptala, zda se může hlasovat o doplnění 

do programu o všech bodech najednou. Paní zastupitelka Mottlová odpověděla, že ano. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozšířený navrhovaný program 2. řádného zasedání 

Zastupitelstva obce Podveky najednou. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, I. Chábová) 

Proti: 3 (Mgr. M. Kulhánek, E. Mottlová, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 1 (R. Vizner) 

Usnesení nebylo schváleno 

Pan zastupitel Mgr. Kulhánek řekl, že k tomu, aby hlasoval pro schválení doplnění 

programu o všech pět navržených bodů, není o bodech podle svého soudu dostatečně 

informován. Paní zastupitelka Mottlová posléze navrhla, že se o zařazení do programu 

bude hlasovat o každém bodu samostatně, protože je podle ní potřeba některé body od 

sebe navzájem rozlišovat. 

Paní zastupitelka Mottlová požádala o doplnění programu o tento bod: 

- Seznámení s předávacím protokolem nově zvolenému starostovi obce ze dne 

21.10.2022 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o seznámení s předávacím 

protokolem nově zvolenému starostovi obce ze dne 21.10.2022 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (J. Mejstřík, R. Vizner, E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 3 (J. Beneš, I. Chábová, A. Sůvová) 

Zdržel se: 1 (K. Kmoch) 

Usnesení nebylo schváleno. 

Pan zastupitel Mgr. Kulhánek požádal o doplnění programu o tento bod: 
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- Poskytnutí doplňujících informací na žádost o zákonu č. 106/1999 Sb., o svobodném 

přístupu k informacím. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o poskytnutí doplňujících informací 

žádost dle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (R. Vizner, E. Mottlová, J. Mejstřík, Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 3 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Sůvová) 

Zdržel se: 1 (K. Kmoch) 

Usnesení nebylo schváleno 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o rozpočtové opatření číslo VII/2022  

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (J. Beneš, K. Kmoch, I. Chábová, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík, E. Mottlová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

Usnesení bylo schváleno. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o rozpočtové opatření číslo VIII/2022  

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o udělení plné moci VIS 

Vodohospodářsko-inženýrské služby k zastupování ve věci Vodovodní přípojky – 

skupinový vodovod Kácov, Zbizuby, Podveky, Rataje n. S. 
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Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Další dva návrhy doplnění programu o obecně závaznou vyhlášku č. 2 – za provoz 

systému shromažďování sběru přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů pro osoby trvale žijící a obecně závaznou vyhlášku č. 2 – za provoz systému 

shromažďování sběru přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

pro podnikatele nebylo podle paní zastupitelky Mottlové potřeba projednávat, protože 

nedošlo ke změně vyhlášky a částek týkajících se občanů. Paní místostarostka Chábová 

proto tyto dva body stáhla. 

Paní zastupitelka Mottlová požádala o doplnění programu o tento bod: 

- smlouva o zápůjčce na kanalizaci 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o Smlouvu o zápůjčce mezi Obcí 

Podveky a společností VHS Vrchlice – Maleč, a.s. na tlakovou kanalizaci a ČOV 

Podveky 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje program 2. řádného zasedání Zastupitelstva obce 

Podveky. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

3. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

Paní místostarostka navrhla, aby rozprava a diskuse ke konkrétnímu bodu probíhala 

zvlášť. Dále navrhla, aby návrh usnesení byl schvalován v každém bodu zvlášť veřejným 

hlasováním. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje vést rozpravu a diskusi ke každému bodu zvlášť. 

Hlasování návrhu na usnesení také u každého bodu zvlášť veřejným hlasováním. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

4. Projednání zápisu z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

z 20.10.2022 

Projednání zápisu z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Podveky z 20.10.2022. 

Ověřovateli byli jmenováni pan Karel Kmoch a pan Ing. Antonín Vlasák. Svým podpisem 

stvrdili, že zápis souhlasí s průběhem jednání. Zápis byl uložen k nahlédnutí na obecním 

úřadě v Podvekách a nebyly proti němu vzneseny žádné další námitky, je tedy schválen. 
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Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zápis z ustavujícího zasedání ZO ze dne 

20.10.2022. 

Paní zastupitelka Mottlová se vyjádřila, že poslední roky bylo zvykem posílat 

zastupitelům zápis ze zasedání ZO a byla by ráda, kdyby tomu tak bylo i nadále. Paní 

místostarostka Chábová dala najevo, že na slova paní zastupitelky Mottlové bude brát 

ohled. 

 

5. Doplnění člena kontrolního výboru, který nebyl zvolen z důvodu své 

nepřítomnosti na ustavujícím zasedání dne 20.10.2022 

Paní místostarostka Chábová navrhla za člena kontrolního výboru paní Zdenku 

Jamrichovou, které se zeptala: „Paní Jamrichová, souhlasíte s návrhem stát se členkou 

kontrolního výboru?“ Paní Zdenka Jamrichová souhlasila se svojí kandidaturou. 

Jiný návrh nebyl podán. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo za člena kontrolního výboru paní Zdenku 

Jamrichovou. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, E. Mottlová, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

6. Doplnění člena finančního výboru, který nebyl z důvodu své nepřítomnosti na 

ustavujícím zasedání dne 20.10.2022. 

Paní místostarostka Chábová řekla: „Na základě čestného prohlášení navrhuji za člena 

finančního výboru paní Marcelu Houdkovou a slečnu Mgr. Kláru Volkovou.“ 

Pan zastupitel Mgr. Kulhánek se zeptal, zda může vidět čestná prohlášení. Když si je 

prohlédl, poděkoval. 
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Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje za členy finančního výboru paní Marcelu Houdkovou a  

MgA. Kláru Volkovou. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, E. Mottlová, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

7. Inventarizace zásob hmotného a nehmotného dlouhodobého majetku 

k 31.12.2022. Určení hlavní komise. 

Paní místostarostka Chábová určila komisi ve složení: 

Předseda: Karel Kmoch 

Členové: Mgr. Klára Volková, Josef Protiva 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí určení hlavní komise inventarizace zásob 

hmotného a nehmotného dlouhodobého majetku k 31.12.2022 ve složení: 

Předseda: Karel Kmoch 

Členové: Mgr. Klára Volková, Josef Protiva 

 

8. Inventarizace zásob prodejny potravin k 31.12.2022. Určení dílčí komise. 

Určena byla dílčí komise ve složení: 

Předseda: Jiří Beneš 

Členové: Michaela Prokopová, Kristýna Heřmánková, Jitka Benešová 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí určení dílčí komise inventarizace zásob prodejny 

potravin k 31.12.2022 ve složení: 
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Předseda: Jiří Beneš 

Členové: Michaela Prokopová, Kristýna Heřmánková, Jitka Benešová 

 

9. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na projektovou dokumentaci na vodovodní 

přípojky ke skupinovému vodovodu Kácov-Zbizuby-Podveky-Rataje nad 

Sázavou. Objednavatelem Městys Kácov a zhotovitelem VIS – Vodohospodářské 

služby Hradec Králové 

Paní místostarostka Chábová přišla s následujícími informacemi. 

Vzhledem ke skutečnosti, že se stále projednává vedení trasy skupinového vodovodu 

Kácov-Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou, dohodli se Městys Kácov a VIS – 

Vodohospodářsko – inženýrské služby, spol. s r.o. (dále jen ,,VIS“) na uzavření 

platebního dodatku akce „Projektová dokumentace-vodní přípojky-skupinový vodovod“ 

Cena za celé dílo, tzn. za vodovodní přípojky, projektovou dokumentaci vodovodních 

přípojek, která by měla být vyhotovena k 31.1.2023, se bude fakturovat v celkové částce 

pro všechny obce 1 028 500 Kč s DPH. 30.4.2023 by měla být dokončena projektová 

dokumentace. Cena za dílo bude zhotoviteli uhrazena na základě vystavených faktur. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo mezi objednavatelem 

Městys Kácov a zhotovitelem VIS – Vodohospodářské služby Hradec Králové. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno 
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10. Projednání návrhu rozpočtu na rok 2023 

Paní místostarostka Chábová poprosila paní Ing. Šourkovou, aby seznámila zastupitelstvo 

s návrhem rozpočtu na rok 2023. Paní Ing. Šourková tak učinila. 

Paní zastupitelka Mottlová se vyjádřila, že návrh rozpočtu na rok 2023 je podobný 

rozpočtu na rok 2022 a že výše výdajů na údržbu obecního majetku a zeleně může být 

nižší. 

Paní místostarostka podobu návrhu rozpočtu na rok 2023 obhájila tím, že za jeden měsíc, 

kdy je ve funkci nové vedení obce, není možné proniknout do všech detailů. Banky obci 

Podveky poradily, aby se inspirovala minulým rozpočtem. Proto je rozpočet na rok 2023 

podobný tomu z předešlého roku. 

Paní místostarostka Chábová řekla, že veřejné osvětlení v Zalíbené bude ČEZ, a.s. (dále 

jen ,,ČEZ“) dělat v době, kdy se zde bude zároveň kopat vodovod. V současné době je to 

v plánu buď na konci roku 2024, ale podle ČEZ to bude až v průběhu roku 2025. Protože 

obec neví, jak se ČEZ rozhodne, počítá s tímto výdajem už raději do rozpočtu na rok 

2023. Obec má na tyto výdaje uložené peníze, ale s největší pravděpodobností se 

z důvodu všeobecného zdražování již nevejde do současného rozpočtu, který nyní je 

1 500 000 Kč. 

Pan zastupitel Kmoch se zmínil, že je v Zalíbené problém s vlastnictvím některých 

pozemků, paní zastupitelka Mottlová na to odpověděla, že vše je vyřešeno a nic nebrání 

stavbě. 

Podle zastupitele Mgr. Kulhánka se mohl udělat rozpočet tak, aby byl v plusu. Paní 

místostarostka Chábová mu oponovala tím, že ani rozpočet z minulého roku nebyl 

plusový a že Obec Podveky má vždy stejné příjmy, nemá co prodat ani pronajmout. 

Páni zastupitelé Vizner a Mgr. Kulhánek nesouhlasili, podle nich je potřeba se jen lépe 

dívat. Paní místostarostka Chábová pány zastupitele vyzvala, aby ostatním sdělili svůj 

názor, kde se dají sehnat potřebné peníze, pokud o něčem vědí. Páni zastupitelé na otázku 

neodpověděli. 

Paní zastupitelka Mottlová se zeptala, jakou roli hraje schodkový rozpočet obce v jednání 

s bankami. Zda lze se schodkovým rozpočtem uzavřít úvěr. Na to paní místostarostka 

Chábová řekla, že se tato možnost bankám nelíbí a že rozpočet není jediným problémem. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu na rok 2023 
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Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

11. Dotace ze Středočeského kraje 

Přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje a uzavření smlouvy o poskytnutí dotace. 

Název akce „Ošetření vybraných dřevin v obcích Podveky a Ježovice“. Výše dotace je 

103 033 Kč. Obec se spolupodílela 25,95 %. 

Jedná se o ořez lip, které řešilo minulé zastupitelstvo. Středočeský kraj žádá obec, aby 

smlouva byla schválena na zastupitelstvu a bylo jim posláno usnesení o schválení. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace na akci „Ošetření vybraných dřevin 

v obcích Podveky a Ježovice“ z rozpočtu Středočeského kraje, ze Středočeského 

Fondu obnovy venkova a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace, 

jejímž podpisem pověřuje místostarostku obce. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

12. Dodatek č. 22 ke smlouvě č. 10199/2007 s FCC HP 

Jedná se o dodatek zaslaný firmou FCC HP, s.r.o. (dále jen ,,FCC“), která Obci Podveky 

vyváží odpady. Kvůli inflaci a navýšení energií narůstají platby za odpady pro obce. 

Ovšem částky pro občany a pro podnikatele zůstanou i nadále stejné, protože Obec 

Podveky bude dotovat rozdíl mezi částkou, kterou platí občané, a mezi nově navýšenou 

částkou. 
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Pan zastupitel Vizner podotkl, že obec vždy dotovala rozdíl mezi částkou reálnou a tou, 

kterou platí občané. Na tom se všichni zastupitelé shodli, nikdo nikdy netvrdil, že ne. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 22 ke smlouvě 10199/2007 mezi obcí 

Podveky a firmou FCC a uděluje plnou moc místostarostce k zajištění agendy 

spojené s placením poplatků za ukládání odpadů na skládku a oznámení o uplatnění 

slevy. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

13. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o zápůjčce na stavbu skupinového vodovodu pro 

společnost VHS 

Minulým zastupitelstvem byla odročena smlouva o zápůjčce. Společnost VHS Vrchlice – 

Maleč, a.s. (dále jen ,,VHS“) chtěla kvůli navýšení nákladů půjčit po obcích, kterých se 

týká skupinový vodovod. Pan Ing. J.Š. informoval obec, že po ní společnost VHS nebude 

chtít 3 000 000 Kč. Tím pádem původní smlouva již neplatí a Obec Podveky dostala 

smlouvu novou. 

Paní zastupitelka Mottlová se podělila o názor, že by se skupinový vodovod měl co 

nejdříve udělat. Paní místostarostka Chábová se slovy paní zastupitelky Mottlové plně 

souhlasila, ale poukázala na fakt, že je také potřeba něco splácet. 

Paní místostarostka Chábová znovu vyzvala kohokoli, kdo ví, kde získat potřebné peníze 

na vodovod i kanalizace, aby se podělil o svůj návrh. 

Paní zastupitelka Mottlová na to odpověděla: „Mám návrh. Kdyby bylo nejhůř, máme 

necelých 10 ha polí plus les a kdyby byla taková bída, tak by se musely ty pozemky 

prodat.“ 

Paní místostarostka Chábová a paní zastupitelka Mottlová se poté rozcházely v názoru na 

cenu těchto obecních pozemků, jejichž prodej jako nejzazší možnost paní zastupitelka 

Mottlová navrhla. 
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Následně se pan zastupitel Mgr. Kulhánek vyjádřil, že nebýt peticí a referend z posledních 

let, celá záležitost by vyšla o několik milionů levněji. S tím někteří přítomní vyjádřili 

souhlas, někteří nesouhlas. 

Přítomná paní E.S. to okomentovala slovy, že v roce 1995, kdy byla starostkou obce paní 

Mottlová, nechali tehdejší zastupitelé zpracovat gravitační kanalizaci. Některým lidem, 

kteří byli v minulých zastupitelstvech, vyčetla, že projekt tenkrát nerealizovali. Také 

zmínila, že VHS má od začátku v plánu stavět tyto dvě akce najednou.  

Paní místostarostka Chábová informovala přítomné, že dne 5.1.2023 se uskuteční velká 

schůze všech občanu, kteří budou mít zájem, se zástupci všech tří firem, které se budou 

podílet na výstavbě vodovodu a kanalizace v Podvekách. Občané, kteří se budou chtít 

dozvědět informace o vodovodu a kanalizaci přímo od zdrojů, mohou v uvedený den 

v 18:00 přijít na obecní úřad a zeptat se na vše, co je k tomuto tématu zajímá. 

K uskutečnění této schůze měl pan zastupitel Vizner výhrady, paní místostarostka 

Chábová mu odpověděla, že na setkání s místními lidmi všechny tři firmy trvají a byly by 

rády, kdyby si mohly s lidi promluvit. 

Paní místostarostka Chábová dala slovo přítomné paní starostce Obce Zbizuby H.B. Paní 

H.B., kterou na zasedání pozvala paní zastupitelka Mottlová, se vyjádřila k rozpočtu Obce 

Podveky na rok 2023, sdělila svůj názor na prodej pozemků Obce Podveky a podělila se o 

zkušenosti Obce Zbizuby s provozem obecní kanalizace. S tlakovou kanalizaci je obec 

spokojená. Díky tomu, že je obec akcionářem společnosti VHS Vrchlice – Maleč, a.s. má 

Obec Zbizuby lepší podmínky pro výstavbu skupinového vodovodu. Dále řekla, že 

všechny ostatní obce potřebují uskutečnit skupinový vodovod – ať už s účastí Obce 

Podveky nebo bez ní. 

Paní místostarostka Chábová paní H.B. poděkovala a řekla, že se domluvila s VHS na 

tom, že momentálně nemohou smlouvy o zápůjčce podepsat, protože není potvrzené 

financování, není to schválené od žádné banky. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje podepsání smlouvy o zápůjčce mezi Obcí Podveky a 

VHS na částku ve výši 9.785.000 Kč na skupinový vodovod a na kanalizaci částku ve 

výši 6.000.000 Kč. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner, J. Mejstřík) 

Proti: 3 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch) 

Zdržel se: 1 (J. Beneš) 

Usnesení nebylo schváleno. 
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Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odročuje podepsání smlouvy o zápůjčce mezi Obcí Podveky a 

VHS na částku ve výši 9.785.000 Kč na skupinový vodovod a na kanalizaci částku ve 

výši 6.000.000 Kč. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 3 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch)  

Proti: 4 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 1 (J. Beneš) 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

14. Strategický plán Obce Podveky 

Strategický plán je jedním ze základních dokumentů územního celku vyjadřující 

předpokládaný vývoj daného celku v dlouhodobějším časovém horizontu. 

Pan zastupitel Vizner měl připomínky ke Strategickému plánu Obce Podveky na období 

2022–2026, konkrétně k některým faktografickým omylům a popsání znaku obce. 

Na zasedání přítomný autor strategického plánu J.P. se k připomínkám pana zastupitele 

Viznera vyjádřil, okomentoval je a poděkoval paní zastupitelce Mottlové za uvedení 

některých historických skutečností, týkajících se znaku obce, na pravou míru. 

J.P. byl rád za názor všech zastupitelů, kteří se vyjádřili. 

Paní zastupitelka Mottlová se zeptala, proč je tabulka harmonogramu plnění na konci 

strategického plánu prázdná. Na to jí paní místostarostka Chábová odpověděla, že se 

zatím vedení obce nerozhodlo, co do ní napsat. 

Proto se rozhodlo hlasovat o odročení Strategického plánu Obce Podveky na období 

2022–2026. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odročuje strategický plán Obce Podveky na období 2022-2026 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch) 

Proti: 4 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 0 
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15. Seznámení s přípravou na volbu prezidenta ČR v lednu 2023 

Paní místostarostka poprosila paní Evu Sůvovou, členku volební komise, aby informovala 

přítomné. 

Paní Sůvová mluvila o termínech prezidentských voleb, počtu volebních okrsků, 

volebních průkazech a jejich vydávání. Na dotazy přítomných lidí, kteří se zajímali o věci 

spojené s volbami prezidenta ČR, se paní Sůvová snažila odpovědět. 

Paní místostarostka Chábová poděkovala paní Evě Sůvové za informace. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo bere na vědomí seznámení s přípravou voleb prezidenta ČR konané 

ve dnech 13. – 14. ledna 2023 

16. Seznámení s návrhem rozpočtu Mikroregionu na rok 2023  

Návrh rozpočtu Mikroregionu na rok 2023: 

Příjmy: 2.239.000 Kč 

výdaje: 2.239.000 Kč.  

Jedná se tedy o vyrovnaný rozpočet.  

Návrh střednědobého rozpočtového výhledu Mikroregionu do roku 2024: 

Příjmy: 2.500.000 Kč 

Výdaje: 2.500.000 Kč 

Jedná se tedy o vyrovnaný rozpočet. 

Podle informací, které obec obdržela, příští rok zůstávají stejné platby pro obce. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočet Mikroregionu na rok 2023. 

 

17. Udělení plné moci VIS Vodohospodářsko-inženýrské služby k zastupování ve věci 

Vodovodní přípojky – skupinový vodovod Kácov, Zbizuby, Podveky, Rataje n. S. 

Pověření paní místostarostky k udělení plné moci VIS Hradec Králové k zastoupení ve 

věci spojené se správním řízením na akci Vodovodní přípojky – skupinový vodovod 

Kácov, Zbizuby, Rataje n. S. na dobu určitou (na tuto jednu akci). 
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Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce pověřuje místostarostku k udělení plné moci VIS Hradec 

Králové k zastoupení ve věci spojené se správním řízením na akci Vodovodní 

přípojky – skupinový vodovod Kácov, Zbizuby, Rataje n. S. na dobu určitou. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (J. Beneš, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

18. Rozpočtové opatření číslo VII/2022 – dotace na volby do zastupitelstev obcí a 

senátu. 

Paní místostarostka Chábová předala slovo paní Ing. Šourkové. 

Paní Ing. Šourková informovala o rozpočtovém opatření č. VII/2022 všechny přítomné. 

Příjmy: Dotace na volby do ZO a Senátu ČR 48.000,-Kč 

Financování: - 48.000,-Kč 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. VII/2022. 

 

19. Rozpočtové opatření číslo VIII/2022 – narovnání rozpočtu ke konci roku 2022 

Paní místostarostka Chábová předala slovo paní Ing. Šourkové. 

Paní Ing. Šourková seznámila s rozpočtovým opatřením č. VIII/2022 všechny přítomné. 

Příjmy: Celkem 215.550,-Kč 

Výdaje: Celkem 215.550,-Kč 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. VIII/2022 – narovnání rozpočtu 

ke konci roku 2022 
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Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, J. Beneš, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Mejstřík, E. Mottlová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner)  

Usnesení bylo schváleno 

 

20. Diskuse 

Paní E.S. se zeptala, zda z důvodu rezignace pana Jiřího Beneše na funkci starosty obce 

bude veškerou agendu spojenou s volbami prezidenta ČR podepisovat paní místostarostka. 

Odpověď byla kladná.  

Paní zastupitelka Mottlová se vrátila ke svému navrhovanému bodu „Seznámení 

s předávacím protokolem nově zvolenému starostovi obce ze dne 21.10.2022“, který 

nebyl schválen pro doplnění do programu. Podle slov paní zastupitelky Mottlové se po 

obci říká, že nepředala obecní úřad nově zvolenému starostovi v pořádku. Proto paní 

zastupitelka Mottlová přečetla dlouhý seznam toho, co nově zvolenému starostovi dne 

21.10.2022 předala. Toto a starší dokumenty v listinné podobě. V účetních programech, 

programech na mzdy a v programu na vedení smluv zůstaly dokumenty (smlouvy o 

hřbitovně, smlouvy z uskutečněných akcí z posledních let….obecní osvětlení, hřiště, 

dotace na lípy, dopravní značení) 

Paní místostarostka Chábová souhlasila, že to vše, co paní zastupitelka Mottlová přečetla, 

opravdu panu Benešovi předala. 

Když paní místostarostka Chábová řekla, že dokumenty z počítače byly smazány, paní 

zastupitelka Mottlová řekla, že nejde o majetek obce. 

S tím paní místostarostka Chábová nesouhlasila. Dle jejího názoru vytváření obecních 

vzorů dokumentů od nuly je zbytečná ztráta času, který by se dal strávit užitečnějšími 

věcmi pro celou obec. 
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21. Závěr  

 

Paní místostarostka poděkovala přítomným a ukončila zasedání zastupitelstva. 

 

 

Zapsala dne:  6.1.2023   Ing. Veronika Šourková 

 

 

 

Ověřovatelé:     Karel Kmoch 

 

 

      Ing. Sůvová Anna 

 

 

 

 

Iveta Chábová  

 

Místostarostka obce       

       

 


